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 تحقق یک آرزوی بزرگ

کاپیتان تیم ملی هنوز تیم ندارد

دستمزد بالای جهانبخش مانع توافق با توئنته 
بـــا پایـــان فصـــل ۲۰۲۴-۲۰۲۳ لیگ هلنـــد، قـــرارداد علیرضا جهانبخـــش با فاینـــورد روتردام بـــه پایان 
رســـید. کاپیتـــان تیم ملی ایـــران در طول تابســـتان پیشـــنهادهای مختلف خـــود را بررســـی کرد اما 
 آنهـــا به جمع بنـــدی نهایـــی نرســـید. باشـــگاه هایی از ســـری آ ایتالیا)ورونا(،  دربـــاره هیچ یـــک از
بوندس لیـــگای آلمـــان )ســـن پائولی( و همچنین چمپیونشـــیپ )واتفـــورد و شـــفیلدیونایتد( 
جملگی خواهان همـــکاری با جهانبخش بودند اما توافق نهایی انجام نشـــد. شـــفیلدیونایتد 
و واتفـــورد در چمپیونشـــیپ همچنان پیگیر جذب علیرضا جهانبخش هســـتند امـــا توئنته در 
لیگ هلنـــد جدی تر از همه، این انتقـــال را دنبال می کند. توئنته این فصل جزو مدعیان کســـب 

 اردی ویزه محســـوب می شود. باشـــگاهی قدیمی در شـــرق هلند که سابقه  ســـهمیه در
 ۵ بـــازی ابتدایی خود   کارنامه دارد. توئنته از  را نیـــز در  لیگ این کشـــور قهرمانی در
 رده ششـــم قرار گرفته  در فصل ۲۰۲۵-۲۰۲۴ لیگ هلند ۸ امتیاز کســـب کرده و در
اســـت. مربیگری توئنته برعهده جوزف اوســـتینگ ۵۲ساله اســـت و این مربی 
 ترکیـــب تیم خود  هـــم علاقـــه بســـیاری دارد تـــا کاپیتان تیم ملـــی ایـــران را در
داشـــته باشـــد. نکته جالـــب اما عملکـــرد بازیکنـــان هجومی توئنته اســـت. 
 ۵ بـــازی اخیر گلی به ثمر نرســـانده اند و ایـــن وظیفه روی  مهاجمانـــی که در
دوش هافبک هـــا و مدافعان این تیم افتاده اســـت. شـــاید همین مســـأله 
یکی از دلایل علاقه وافر توئنته و اوســـتینگ به جذب جهانبخش باشـــد. 
 دارد. شـــهری مرزی با   اینشـــیده، شـــرقی ترین شـــهر هلند قرار توئنته در
 دیرباز مهد فوتبـــال بوده و بازیکنان بســـیاری را تحویل تیم  آلمـــان که از
ملی هلند داده اســـت. بـــه گفته مدیر برنامه هـــای جهانبخش، مذاکره 
میان طرفین ادامه دارد و شـــاید به توافق هم منجر شـــود. با این حال 
 ایرنا نشان می دهد دســـتمزد بالای جهانبخش، تنها  پیگیری خبرنگار
مانع قطعی شـــدن این انتقال اســـت. همچنین هدف علیرضا حضور 
 ایـــن زمینه نیـــز آخرین تلاش هـــا انجام   لیـــگ دیگـــری بـــود و در در
 نهایت کاپیتان تیم ملی ایران یک فصل دیگر  می شـــود اما شـــاید در
 )روتردام( به شـــرق )اینشـــیده(  در هلند بماند و از غرب این کشـــور

کوچ و چالـــش جدیدی را در ۳۱ســـالگی تجربه کند.

مدیرکل ورزش و جوانان استان رضوی:

فدراسیون فوتبال مسئول اجرایی بازی ایران - قطر است
علیرضا تاج فیـــروز، مدیرکل ورزش و جوانان اســـتان رضوی 
درباره چراغ سبز مدیران اســـتان خراسان رضوی به برگزاری 
 ورزشـــگاه امام   تیم ملـــی فوتبال ایـــران مقابل قطر در دیدار
رضا)ع( مشـــهد مقدس اظهار داشت: »وزیر ورزش و جوانان 
دو هفتـــه پیـــش با من تمـــاس گرفت و گفت که پـــای آبروی 
 در  ایـــران درمیان اســـت. او درخواســـت کرد برگـــزاری دیدار
مشـــهد پیگیـــری شـــود و من بـــا اســـتاندار خراســـان رضوی 

مذاکره کردم.«
 دیدارهـــای   گفـــت یکـــی از  ادامـــه افـــزود: »اســـتاندار او در
 ورزشـــگاه  بین المللـــی )بـــازی اســـتقلال - الغرافـــه( را در

 ورزشـــگاه های امـــام رضـــا)ع( و ثامن الائمـــه)ع( بازدید کردیم. اســـتاندار  شـــهر قدس دیـــدم و واقعاً ناراحت شـــدم. ما از
کـــه رئیس شـــورای تأمین اســـتان اســـت، گفت که اعضـــای این شـــورا را بـــرای میزبانی در مشـــهد مقدس قانـــع می کنم 
 ورزشـــگاه امـــام رضا)ع( و بازی های اســـتقلال و  تـــا میزبان بازی ها باشـــیم. ما موافق هســـتیم کـــه دیدارهای تیم ملی در
 بســـیاری   نفری ثامن از  اســـتادیوم ثامن برگزار شـــود. ورزشـــگاه ۳۰ هزار پرســـپولیس در ســـطح داخلی و بین المللی، در

 ورزشـــگاه های کشـــورمان بهتر اســـت و امکانات کاملـــی دارد.« از
مدیـــرکل ورزش و جوانان اســـتان رضوی با بیان اینکه ورزشـــگاه ثامن الائمـــه)ع( از چمن خوبی بهـــره می برد، تصریح 
 این اســـتادیوم   دارد. البته نور  اختیار  را در کرد: »دسترســـی ورزشـــگاه ثامن قابل قبول اســـت و همه الزامات مورد نیاز
 ورزشـــگاه از ســـوی وزارت ورزش تأمین شـــود. برطرف  کافی نیســـت و قـــول داده اند که بخشـــی از هزینـــه تکمیل نور
 ورزشـــگاه ثامن نصب شـــده و باید به روز شـــود.« وی با  کـــردن ایـــرادات بیشـــتر از یک ماه زمـــان نمی برد. گیت هـــا در
 ورزشـــگاه امام رضا)ع( خاطرنشـــان کرد: »اســـتقلال و پرســـپولیس تمایل  اشـــاره به علاقه ســـرخابی ها به میزبانی در
 ورزشـــگاه امام رضا)ع( بـــازی کنند. با این حال این اســـتادیوم در مرکز شـــهر قـــرار گرفته و بـــرای میزبانی از  دارنـــد در
یـــک مســـابقه، باید خیابان های منتهی به ورزشـــگاه را ببندیم که شـــهر قفل می شـــود. با توجه به اســـتقبال هواداران، 
 در مورد جلســـه ای که با عضو هیأت رئیســـه   تیم ملی نیســـت.« تـــاج فیروز جمعیـــت تماشـــاگران ایـــن دو تیم کمتر از
فدراســـیون فوتبال و ســـرمربی تیم ملی داشـــت، گفت: »محمدرضا ســـاکت به عنوان نماینده تام الاختیار فدراســـیون 
معرفی شـــده بود و در نشســـت فوق، مقرر شد فدراســـیون مسئول اجرایی کارها باشد. فدراســـیون فوتبال باید با آستان 

قـــدس رضوی هماهنگ باشـــد، اما خـــودش کارهای مربوط به بلیت فروشـــی را انجـــام می دهد.«

سوژه

محمد محمدی سدهی
خبرنگار

شمسایی و ملی پوشان درگیر آنفلوانزا
تیـــم ملـــی فوتســـال کشـــورمان کـــه در رقابت هـــای جام 
جهانـــی۲۰۲۴ ازبکســـتان حضـــور دارد و صعود خـــود را به 
مرحله یک شـــانزدهم و حذفـــی قطعی کرده اســـت دیروز 
در آخرین دیـــدار مرحله گروهی به مصاف فرانســـه رفت. 
این در حالی اســـت کـــه در چند روز گذشـــته چند بازیکن 
تیم ملـــی فوتســـال بـــه دلیل تغییـــرات آب وهوایـــی دچار 
ویـــروس آنفلوانـــزا شـــده اند که تحـــت نظر پزشـــکان تیم 
قـــرار گرفته اند. متأســـفانه ایـــن بیماری در محل اســـکان 
تیـــم ملی درحـــال پیشـــرفت اســـت، اوایل بامـــداد دیروز 
وحید شمســـایی سرمربی تیم ملی فوتســـال به دلیل درد 
بدن و ســـرفه به پزشـــک مراجعه داشـــته که با تشـــخیص 
پزشـــک معالج ظاهـــراً وی نیز بـــه ویـــروس آنفلوانزا مبتلا 

شـــده است.

توقف اورنبورگ با دو مهره ایرانی
در چهارچوب مســـابقات هفته نهم لیگ برتر روســـیه، تیم 
فوتبـــال اورنبورگ در حالی که مثـــل دیدارهای قبل محمد 
قربانی و ســـعید ســـحرخیزان را در ترکیب داشـــت، دیروز 
مقابـــل خیمکی رده چهاردهمی قـــرار گرفت. یاران قربانی 
و ســـحرخیزان که در 6 مســـابقه اخیرشـــان فقـــط یک برد 
داشتند و نمایش نه چندان خوبی ارائه کرده بودند، دیروز 
سعی داشتند در استادیوم خیمکی آرنا به برتری دست پیدا 

کنند که این اتفاق نیفتاد.
تیـــم فوتبال اورنبورگ در روزی کـــه خیمکی در دقیقه ۲۴ با 
اخراج مدافع میانی خود ۱۰ نفره شـــد، نتوانست به پیروزی 
برسد و به تساوی بدون گل رضایت داد تا 7 امتیازی شود و در 
سیزدهم جدول لیگ برتر روسیه بماند. سعید سحرخیزان، 
ستاره ایرانی اورنبورگ که در دو هفته گذشته لیگ برتر روسیه 
۳ گل به ثمر رسانده بود، نتوانست این روند را ادامه بدهد و 
در دقیقه 7۸ تعویض شـــد و محمد قربانی هم نهمین بازی 

پیاپی خود را با حضور کامل در زمین انجام داد.

جای خالی استادیوم اختصاصی برای 
استقلال و پرسپولیس

سرخابی ها با هوش مصنوعی 
صاحب ورزشگاه شدند

 فوتبـــال تهـــران و ایـــران بـــا بحـــران جـــدی در زمینه 
اســـتادیوم ها روبه رو شـــده است. این شـــرایط باعث 
شـــده تا تیم هـــای بزرگ پایتخـــت؛ یعنی اســـتقلال و 
پرســـپولیس، بدون استادیوم خانگی بمانند و مجبور 
شـــوند بازی های خود را در اســـتادیوم های مختلف و 

بعضـــاً دور از تهـــران برگزار کنند. 
از قزویـــن تـــا اراک و از شـــهرقدس تا ورزشـــگاه تختی، 
ایـــن دو تیم بارهـــا و بارها محل میزبانی خـــود را تغییر 
داده انـــد که این مســـأله نه تنها بـــرای بازیکنان، بلکه 
بـــرای هـــواداران میلیونـــی آنهـــا نیـــز دشـــواری هایی 
به همـــراه داشـــته اســـت. در چنین شـــرایطی، جای 
خالـــی یـــک اســـتادیوم اختصاصـــی بـــرای هـــر یک از 
ایـــن دو باشـــگاه بزرگ، بیش از پیش حس می شـــود. 
هـــواداران اســـتقلال و پرســـپولیس سال هاســـت که 
آرزوی داشـــتن یک اســـتادیوم مـــدرن و مجهـــز برای 
تیـــم محبـــوب خـــود را دارنـــد، جایـــی کـــه بتوانند با 
اطمینـــان خاطـــر بـــه تماشـــای بازی هـــای تیم شـــان 
بنشـــینند و نیازی بـــه جابه جایی های مکرر نداشـــته 
باشـــند. در همین راســـتا، تصاویر خلق شـــده توسط 
هـــوش مصنوعـــی از اســـتادیوم های اختصاصـــی این 
دو تیـــم می توانـــد بارقـــه ای از امید باشـــد. این تصاویر 
به خوبـــی نشـــان می دهنـــد کـــه چگونـــه می تـــوان با 
بهره گیـــری از فناوری هـــای مـــدرن، ورزشـــگاه هایی را 
طراحی کـــرد کـــه نه تنها از لحـــاظ معمـــاری بی نظیر 
هســـتند، بلکه پاســـخگوی نیازهای حرفـــه ای فوتبال 

 ایـــران نیز خواهنـــد بود. در
 اســـتادیوم های اختصاصی اســـتقلال و پرسپولیس، 
به گونـــه ای طراحـــی شـــده اند که از نظر زیرســـاخت و 
امکانات، تمامی اســـتانداردهای بین المللی را رعایت 
می کنند. این ورزشـــگاه ها بـــا ظرفیت بـــالا، امکانات 
رفاهـــی مناســـب و تکنولوژی های مـــدرن، می توانند 
جایگزینـــی عالـــی بـــرای اســـتادیوم های فرســـوده و 
 ایـــن  قدیمـــی باشـــند. تصاویـــر هـــوش مصنوعـــی از
اســـتادیوم ها، نمایـــی از آینده ای روشـــن را به نمایش 
می گـــذارد، جایی که دو تیم بـــزرگ تهران می توانند در 
خانـــه ای اختصاصی و با تمـــام امکانات لازم از حریفان 

خـــود میزبانی کنند.
چندین ســـال اســـت کـــه صحبت هایـــی در خصوص 
ســـاخت ورزشـــگاه اختصاصی دو تیم مطرح می شود 
کـــه البتـــه ایـــن موضوع تنهـــا وعـــده مدیران اســـبق 
اســـتقلال و پرســـپولیس بـــود و هیچ گاه بـــه واقعیت 
تبدیـــل نشـــد. حالا با توجـــه به نیاز مبرم اســـتقلال و 
پرســـپولیس به ورزشگاه اســـتانداد، مگر سرخابی ها 
توســـط هوش مصنوعی صاحب ورزشـــگاه شوند چرا 
کـــه دو باشـــگاه بـــه دلیل مشـــکلات مالی، ســـاخت 
ورزشـــگاه اولویت هزارم دو باشگاه محسوب می شود.
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استانداردسازی اولویت نخست ورزشگاه های کشور است

دنیا مالی: فوتبال بدون تماشاگر معنایی ندارد
 

 
 احمد دنیامالی، وزیر ورزش و جوانان پس 
از بازدید از مجموعه ورزشـــی تختی اظهار 
کـــرد:  »در نظر داریم بـــا کارهایی که انجام 
شـــده و می شود و تأیید ناظران، چند بازی 
در این مجموعه ورزشـــی برگزار شـــود.١۴ 
مهر پرســـپولیس با چادرملو بـــازی دارد و 
یک آبـــان هم اســـتقلال در لیگ نخبگان 

آســـیا بازی خواهد داشت که سازمان لیگ 
برای برگزاری این دو بازی در این ورزشـــگاه 
در صورت تأیید ناظران در حال برنامه ریزی 
است. ورزشگاه تختی ظرفیت خوبی دارد و 
٣٠ هزار تماشـــاگر می تواند در این ورزشگاه 
حضور پیدا کند. در بازدیدی که داشـــتیم، 
در آینده از ظرفیت این ورزشـــگاه بیشـــتر 

استفاده خواهیم کرد.«
وی افزود: »با تلاشی که انجام شده، کارهای 
خوبـــی صورت گرفتـــه اما هنوز ورزشـــگاه 
کامل نشده اســـت. تلاش ما این است که 

ورزشگاه هایی که برای لیگ برتر، لیگ یک و 
بازی های ملی داریم را آماده کنیم و در ادامه 
با باشـــگاه ها وارد مذاکره شویم و نگهداری 
و امور مربوط به آن را به باشـــگاه ها واگذار 
کنیـــم. این به آن معنا نیســـت که وقتی ما 
ورزشگاه ها را به باشـــگاه ها واگذار کردیم، 
دیگر مســـئولیتی نداشته باشـــیم. در هر 
صورت وزارت ورزش و جوانان در این زمینه 
مســـئولیت دارد و امیـــدوارم تحت نظارت 

وزارتخانه این واگذاری صورت گیرد.«
و  امکانـــات  خصـــوص  در  دنیامالـــی 

دسترسی هایی که برای ورزشگاه تختی در 
نظر گرفته شده است، گفت: »سه ورودی 
بـــرای بانوان و تیم میهمان و تماشـــاگران 
میزبان پیش بینی شـــده است و پارکینگ 
ایـــن مجموعـــه ظرفیت پـــارک پنـــج هزار 
خودرو را داراست که سعی خواهد شد این 
ظرفیت توســـعه پیدا کند. تمام تلاش این 
اســـت تا در بحث ورود و خروج از ورزشگاه 
دسترســـی های خوبی وجود داشته باشد 
تا تماشـــاگران راحت تر باشند. در مسائل 
ایمنـــی هم نـــکات لازم را مدنظـــر داریم و 

همچنین قرار اســـت نور ورزشگاه به ۲ هزار 
لوکس برسد.«

او در خصوص دربی ١٠۴ و شرایط ورزشگاه 
امام خمینی اراک که میزبان این بازی است 
و در پاسخ به این سؤال که آیا امکان برگزاری 
دربی در ورزشگاه تختی وجود ندارد، گفت:  
»زمانی که برای این بازی تصمیم گرفته شد، 
این وضعیت در تختی به وجود نیامده بود. 
بازی بعدی پرســـپولیس در لیگ نخبگان 
آســـیا در شـــهرقدس برگزار می شـــود اما 
در آینـــده شـــرایطی ایجاد خواهد شـــد که 

ورزشگاه هایی که ظرفیت بیشتری دارند، 
بهتر مورد اســـتفاده قرار گیرند. اگر دست 
ســـازمان لیگ فوتبال بازتر باشد، می تواند 
برنامه ریـــزی بهتـــری کند تا تماشـــاگران 
بیشـــتری در بازی ها حضور داشته باشند. 
فوتبال بدون تماشـــاگر معنایی ندارد و ما 
باید جذابیت را برای تماشاگران بالا ببریم 
و هـــر کاری که می توانیـــم، انجام دهیم که 
استانداردهای استادیوم های ما ارتقا پیدا 
 بـــازی فوتبال لذت  کنـــد تا تماشـــاگران از

ببرند.«

بازدید

 

 
لیـــگ برتـــر فوتبـــال ایـــران، امســـال با مشـــکلات 
ســـخت افزاری مواجـــه شـــده اســـت و وضعیـــت 
نامعلوم اســـتادیوم ها در سراسر کشـــورمان باعث 
شـــده تـــا مســـئولان مربوطه بشـــدت درگیـــر رفع 
الزامـــات ای اف ســـی باشـــند. بـــر همین اســـاس 
ورزشـــگاه آزادی بـــه دلیـــل همین الزامـــات از مدار 
خـــارج شـــد و ورزشـــگاه های دیگر هـــم درگیر رفع 
ایـــرادات شـــدند، ایـــن موضـــوع باعـــث شـــده تـــا 
ضعف ســـاختاری فوتبـــال ایران بیـــش از پیش به 
چشـــم بیاید. اقدامـــات برای تجهیز ورزشـــگاه های 
پایتخـــت بـــا تعطیلـــی مســـابقات لیـــگ برتـــر آغاز 
شـــد اما بـــا وجود گذشـــت ۵ هفتـــه از مســـابقات 
 بازســـازی این ورزشـــگاه ها  لیـــگ برتر، کمـــاکان کار

بـــه پایان نرســـید.
 موضوعـــات مربوطـــه کمبـــود ورزشـــگاه  یکـــی از
 پایتخت است. این در حالی است که  استاندارد در
تهران به جز آزادی، ورزشـــگاه تختی، شهر قدس و 
دســـتگردی را دارد که عـــلاوه بر اســـتاندارد نبودن 
این ورزشـــگاه ها، موقعیت جغرافیایی شـــان مانعی 
 این ۳ ورزشـــگاه است.  برای برگزاری مســـابقات در
 این ورزشـــگاه ها   واقـــع برگـــزاری مســـابقات در در
چالش هایی برای مســـئولان برگزاری مسابقات به 
وجود مـــی آورد، ایـــن چالش ها در دیـــدار تیم های 
 لیـــگ نخبگان آســـیا اتفاق  اســـتقلال و الغرافـــه در
افتاد و باعث شـــد تـــا ضعف های موجـــود بیش از 

گذشـــته نمایان شود.
 بحبوحـــه استانداردســـازی ورزشـــگاه ها، بحث  در
 نفـــری مطرح شـــد؛  ســـاخت ورزشـــگاه ۱۲۰ هـــزار
موضوعی کـــه می تواند تا حـــدودی باعث دلگرمی 
 ایـــن بیـــن احمـــد  هـــواداران فوتبـــال باشـــد. در
 بازدید  دنیامالـــی، وزیـــر ورزش و جوانان دیـــروز در

از ورزشـــگاه تختـــی تهـــران گفت: »پیگیر ســـاخت 
ورزشـــگاه جدید هســـتیم و این یک مجموعه و کار 
خیلی بزرگی اســـت و بزودی مصوبـــه آن را از دولت 
خواهیم گرفت تا در مجموعه شـــهر آفتاب و اراضی 
 محـــدوده مرقـــد حضـــرت امـــام)ره( آن را بـــه اجرا 

برسانیم.«
وی در خصوص شـــایعاتی پیرامون توقف این پروژه 
افزود: »این درســـت نیســـت و ایـــن مصوبه دولت 
شـــهید رئیســـی اســـت و موظف هســـتیم کـــه این 
موضوع را در جلســـه هیأت دولت بیاوریم. در حال 
 این مجموعه هســـتم تا مصوبه آن  تهیه گزارشـــی از
را در دولـــت وفـــاق ملی اخـــذ کنیم و پـــس از اخذ 
مصوبه بـــه زودی احـــداث فاز یک ایـــن مجموعه را 
آغـــاز خواهیم کرد. ایـــن مجموعه ورزشـــی را در ۳ 
فاز تعریف کردیم که اولویت ما ورزشـــگاه اســـت.«
براســـاس اطلاعات به دســـت آمده توسط خبرنگار 
»ایران ورزشـــی« تمـــام کارهـــا پیش از درگذشـــت 
 وقـــت  شـــهید ابراهیـــم رئیســـی، رئیس جمهـــور
کشـــورمان در حـــال انجـــام بـــود امـــا درگذشـــت 
رئیـــس جمهـــور محبوب کشـــورمان باعث شـــد تا 
اقدامات جهت ســـاخت ورزشـــگاه ۱۲۰هـــزار نفری 
 ایـــن اتفاق  متوقـــف شـــود. تـــا جایی کـــه پـــس از
 تاکنـــون کار خاصـــی بـــرای ســـاخت ایـــن  ناگـــوار
ورزشـــگاه صـــورت نگرفتـــه، ایـــن در حالی اســـت 
کـــه تفاهمنامه همـــکاری با شـــرکت چینی جهت 
 نفـــری ۱6 آبـــان  ســـاخت ایـــن ورزشـــگاه ۱۲۰ هـــزار
امضـــا شـــد و ۴ دی مـــاه هـــم تفاهمنامـــه دیگری 
بیـــن وزارت ورزش و جوانـــان و ســـازمان برنامـــه 
 برای ســـاخت  و بودجـــه بـــرای تخصیـــص اعتبـــار
ورزشـــگاه بـــه امضا رســـید. در آن مقطع براســـاس 
 بر این شـــد تا  پیش بینی هـــای صـــورت گرفته، قرار
فاز نخســـت این ورزشـــگاه ۲ ســـاله به پایان برسد 
امـــا بحـــث استانداردســـازی ورزشـــگاه ها مطـــرح 
شـــد و اقداماتی جهت استانداردســـازی ورزشـــگاه 
 این شـــرایط مســـئولان  آزادی صـــورت گرفـــت. در
مربوطـــه تمام تمرکز خـــود را روی ورزشـــگاه آزادی 
گذاشـــتند و در واقع ورزشـــگاه ۱۲۰هـــزار نفری زیر 
ســـایه استانداردسازی ورزشـــگاه آزادی قرار گرفت.

احمـــد دنیامالی، وزیـــر ورزش و جوانان پیرامون آخرین روند بازســـازی ورزشـــگاه آزادی گفت: »در ورزشـــگاه آزادی شـــبانه روزی کارها در 
حـــال انجام اســـت. این هفتـــه بازدید دیگری از این ورزشـــگاه خواهم داشـــت. در بخـــش غربی اســـتانداردهای مورد نظر ای اف ســـی تا 
پایـــان پاییز انجام خواهد شـــد. برخی دوســـتان در صدا و ســـیما می گویند که بازســـازی بخش دیگر ورزشـــگاه آزادی با برگـــزاری بازی ها 

متوقف خواهد شـــد، اما اینطور نیســـت.«
او در ادامـــه بیـــان کـــرد: »ایـــن قابلیت وجـــود خواهد داشـــت که وقتـــی بازی هـــا برگزار می شـــود، بازســـازی ســـازه ای بـــدون اینکه در 
اســـتانداردها خدشـــه ای وارد شـــود، انجـــام گیرد. اصـــل کار مـــا، بخش غربی ورزشـــگاه اســـت که تـــا پایان پاییـــز انجام خواهد شـــد.«

آزادی از 3 ماه دیگر وارد چرخه مسابقات می شود

ماجـــرا این روزهـــا برای هـــواداران 
اینتـــر اینطـــور شـــده که همـــه آنها 
اصلـــی  ترکیـــب  انتخـــاب  بـــرای 
بازیکنـــان در مســـابقات مختلـــف 
 این فصل  هیجـــان دارند. اینتـــر در
بـــه تیـــم جذاب تـــر و خطرناک تری 
تبدیـــل شـــده اســـت. طارمـــی در 
مصاف با ســـیتی پس از درخشـــش 
 پورتـــو موفـــق به انجام بیســـت  در

 لیگ  و ششـــمین حضـــور خـــود در
قهرمانـــان اروپـــا شـــد. اینتـــر حالا 
سه بازیکن خطرناک و زهردار دیگر 
دارد. اینزاگـــی بـــا وجـــود علاقه ای 
که بـــه میخیتاریـــان دارد، او را روی 
نیمکت نشـــاند تا زیلینســـکی بازی 
کنـــد. بـــا تغییـــرات ایجـــاد شـــده 
جهـــش کیفـــی نســـبت بـــه فصل 
گذشته مشـــهود اســـت. یک سال 
نراتـــزوری چنیـــن  پیـــش مربـــی 

امکانی را نداشـــت.
ســـتاره لهســـتانی تیم فوتبال اینتر 
که نمایش قابل توجهی در مصاف 

 انگلیس داشـــت، درباره  ســـیتی در
ایـــن بازی گفـــت: »تســـاوی خوبی 
بـــود، مـــا می توانســـتیم پیـــروزی 
را داشـــته باشـــیم. می دانســـتیم 
کـــه بایـــد بـــرای رســـیدن بـــه این 
هدف زجر بکشـــیم، اما توانســـتیم 
 را انجـــام دهیـــم.« او  بهتریـــن کار
ادامـــه می دهد: »هافبک ما بســـیار 
قوی اســـت. ما شـــش نفر هستیم 
و همـــه می توانیـــم بـــه راحتـــی به 
 ترکیـــب  عنـــوان شـــروع کننده در
اصلـــی بـــازی کنیـــم، مربـــی در هر 
را  نفـــر  ســـه  نـــد  می توا مســـابقه 

انتخـــاب می کنـــد.« دیگـــر خریـــد 
 تابســـتان  قابـــل توجـــه اینتـــر در
مهدی طارمـــی بوده اســـت و حالا 
بلافاصلـــه خـــودش را در موقعیتی 
 داده که ممکن اســـت بزودی  قـــرار
جایگزیـــن تـــورام بـــه عنـــوان زوج 
مارتینـــز شـــود. اینزاگـــی چندیـــن 
 او را تشـــویق کـــرده و بازیکـــن  بـــار
 اتحـــاد نشـــان داد کـــه  ایرانـــی در
اســـتاندارد عملکـــردش بالاســـت. 
 گل نـــزده ولـــی بـــه نظـــر  او هنـــوز
می رســـد بـــزودی ایـــن اتفـــاق رخ 
خواهـــد داد. مهـــدی نشـــان داده 

کامـــلاً باپتانســـیل اســـت، چـــون 
فصل گذشـــته ســـیمونه اینزاگی با 
ســـانچز و آرناوتوویچ نمی توانســـت 
در شـــب هایی کـــه تـــورام و مارتینز 
نبودنـــد نمایـــش خوبی بـــا تیمش 
داشـــته باشـــد و توازن را به دســـت 
 نمایـــش  بیـــاورد. اینزاگـــی پـــس از
 ورزشـــگاه اتحـــاد  شـــاگردانش در
 امیدوارانه نســـبت به آینده  بســـیار
صحبت کرد و گفت: »ما استراتژی 
خوبـــی داشـــتیم، آمـــاده بودیم و 
می دانســـتیم که همیشه توپ را در 

 نخواهیم داشـــت.« اختیـــار

خون تازه، تابستان 

پربرکت تیم اینزاگی

طارمی به زودی 
گل هم می زند

لژیونر


